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Broj:0101- 334/3 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

sa  18. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 09. i 12. avgusta i  06. i 12. septembra 2011. 
godine u Velikoj sali Skupštine opštine Budva.  
 

Sjednica je počela u 10,15 časova, a predsjedavao je Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine 
Budva. 

 
Prije prelaska na rad predsjedavajući Krsto Ljubanović je odredio odbornicu Jelenu Srzentić da mu 

pomaže u radu 18. sjednice SO Budva. 
 
 

Izvršena je prozivka prisutnih odbornika.   
                           

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

1. Andrić Dušan                                                      13. Mitrović-Milić Anita 
2. Backović Mihailo                                                14. Nikolić Duško 
3. Vujović Đorđije                                                   15. Pejović Mijomir 
4. Vučković Nikola                                                  16. Petković Ante 
5. Gregović Jovan                                                    17. Pinjatić Đorđe 
6. Dapčević Branislava                                            18. Popović Srđa 
7. Delić Radovan                                                      19. Pribilović Đorđije 
8. Duletić Srđan                                                        20. Srzentić Jelena 
9. Đurić Marko                                                          21. Stojanović Marina 
10. Zec M. Marko                                                       22. Tičić Milan 
11. Ljubanović Krsto                                                  23. Trnski Igor 
12. Marotić Danijela                                                 24. Hadžić Dragan 

 
                                                        25. Džaković Stevan 
    
 
                                                    ODSUTNI ODBORNICI: 
 
 

1. Anđus Vido                                                           4. Vučetić Vesna 
2. Vujičić Božidar                                                     5. Kotarac Tijana 
3. Vuković Marko                                                     6. Mihović Rajko 

 
                                                         7. Rađenović Krsto 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 25 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne sa radom.  
 
  Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:    
-  predsjednik Opštine Budva,         
-  potpredsjednik, 
-  glavna administratorka, 
-  starješine organa lokalne uprave, 
-  rukovodioci javnih preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opština, 
-  ovlašćeni  predstavnici stranaka, 
- predstavnici mjesnih zajednica, 
-  predstavnici sredstava javnog informisanja,  
-  predstavnik obrađivača DUP-a  „Budva- centar“ prof. dr Miodrag Ralević; 
-  predstavnik obrađivača Lokalne studije lokacije „Mirište“ g-đa Gordana Raičević,  
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- predstavnik obrađivača Lokalne studije lokacije „Poljane“ i Lokalne studije lokacije „Podbabac-
Markićevići“ g-đa Senka Deletić, 
-predstavnik Uprave policije – PJ Budva, g-din Zoran Bubanja,  
- predstavnik Poreske uprave- PJ Budva, g-din Branko Nikčević i 
- predstavnica NVO „Zaštita prostora Budve“ g-đa Radojka Mijanović. 
 

Predsjedavajući je pozdravio sve prisutne i zahvalio se na prisustvu. 
 

Shodno članu 61., 62., 63. i 64. Poslovnika SO Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Božidar 

Vujičić, Krsto Rađenović, Vido Anđus i Vuković Marko, tako da sjednici prisustvuje 29 odbornika. 
 
Odbornicima Srđi Popoviću, Vidu Anđusu, Branislavi Dapčević, Antu Petkoviću, Krstu Rađenoviću, 

Jovanu Gregoviću, Božidaru Vujičiću i Mijomiru Pejoviću dostavljeni su odgovori na odbornička pitanja, u 
skladu sa Poslovnikom.   

 
Odbornik Jovan Gregović je postavio dopunsko odborničko pitanje: 

1.  „Da se prilože imena i prezimena lica koja su dobila jednokratnu pomoć u 2010. godini.?“ 
 

Odbornica Branislava Dapčević je postavila dopunsko odborničko pitanje: 
1. „Kada će se DUP „Babin Do“ naći na sjednici Skupštine opštine Budva?“ 
 

Odbornik Krsto Rađenović je postavio dopunsko odborničko pitanje: 
1. „Šta je napravila Komunalna policija na dijelu staze od Vile Miločer do Miločera gdje je postavljena kapija, 
gdje se izmjenio put koji je mimo DUP-a, koja je uredno pozvana da reaguje i da skine tu kapiju, što je do 
sada napravila i šta će napraviti da se ta kapija skine?“ 
2. „Da se dostavi kompletna dokumentacija o putu Krapina.“ 
 

Odbornik Vido Anđus je postavio dopunsko odborničko pitanje: 
1. „Tražim da  iz Javnog preduzeća za upravljanje morskim dobrom daju pravno tumačenje zakona na osnovu 
kojeg zakupci plaža imaju ili nemaju pravo naplaćivanja ulaza na plažama?“ 
 

Odbornička pitanja na ovoj sjednici postavili su odbornici: Stevan Džaković, Mijomir Pejović, Đorđije 
Vujović, Božidar Vujičić, Ante Petković, Jovan Gregović i Krsto Rađenović. 

 
Odbornička pitanja odbornika Stevana Džakovića glase: 

1. „Gdje se nalaze filmske trake iz „Zeta filma“ i da li ima šanse da budu  vlasništvo grada ili države, tj. 
kinoteke“? 

2. „Zašto se najavljena smjena, odnosno novi kabinet, u Sekretarijatu za urbanizam  ne sprovodi, zašto 
još uvijek u Sekretarijatu rade Zlatko Dragović i Slavica Kovač, pošto se u tužilaštvu u Kotoru vodi 
postupak protiv istih?“ 

 
Odbornička pitanja odbornika Mijomira Pejovića glase: 

1. „Na osnovu prikazanog Izvještaja o radu JP „Vodovod i kanalizacija“ za 2010. godinu, tražim da mi se 
dostave imena pravnih i fizičkih lica kojima su oprošteni računi za vodu za 2010. godinu “ 

2.  „Molio bih Vas da mi dostavite Izvještaj komisije za sport za 2011. godinu, koliki je iznos opredijeljen 
za sport za ovu godinu i koliko je ponaosob sportskim klubovima i organizacijama dodijeljeno? 

      Takođe me interesuje koji klubovi, odnosno organizacije kojima Opština dodjeljuje novac istovremeno   
naplaćuju od građana neku vrstu članarine.“ 

 
Odbornička pitanja odbornika Đorđija Vujovića glase: 

1. „Koliko je do sad odobreno i utrošeno novčanih sredstava po pitanju Projekta- tretmana otpadnih 
voda? Koliko je po tom osnovu odobreno i uplaćeno sredstava Preduzeću „WTE“?“ 

2. „Da li su sve parcele koje su kupljene, koje je Opština prodala po bilo kom osnovu i prevedene u 
Katastru na novog vlasnika? Da li je Opština namirena u dogovorenim novčanim iznosima?“ 
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Odbornička pitanja odbornika Božidara Vujičića glase: 
1. „Molim predsjednika Opštine da na sledećoj sjednici Skupštine opštine upozna odbornike sa planom 

izlaska iz krize, sanacionim planom.“ 
2. „Molim predsjednika Skupštine opštine da za sledeću sjednicu predloži tačku dnevnog reda                 

( Razmatranje Izvještaja o izgradnji TQ centra Plaza ) i da nam izvršna vlast dostavi kompletnu 
dokumentaciju vezanu za izgradnju TQ centra Plaza.“ 

 
Odbornička pitanja odbornika Anta Petkovića glase: 
1. „Da li je u mogućnosti Skupština opštine da dostavi svim odbornicima popis kompletne imovine 

koju posjeduje Opština Budva?“ 
2. „Da li je Skupština opštine u mogućnosti da pokrene akciju za  izgradnju, recimo, desetak sportskih 

terena na Jazu ili na tom području?“ 
 

Odborničko pitanje odbornika Jovana Gregovića glasi: 
1. „Interesuje me spisak zakupaca svih plaža na teritoriji Opštine Budva i cijena zakupa svakog ponaosob 

i njihova rješenja o radu.“ 
 

Odbornička pitanja odbornika Krsta Rađenovića glase: 
      1.   „Kada će biti završena kapela na Svetom Stefanu?“ 
      2.   „Dostaviti sve fakture koje je preduzeće „WTE“ fakturisalo JP „Vodovod i kanalizacija“ na osnovu  
Ugovora o preradi morske vode i koliko je isporučeno, fakturisano i plaćeno vode sa tog postrojenja?“ 
 

Shodno članu 78. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku sa 17. 
sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 30. i 31. maja i 06., 07. i 08. juna 2011. godine. 
 

Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 17. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 30. i 31. 
maja i 06., 07. i 08. juna 2011. godine. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 29 – dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasao 20 - dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 9- devet odbornika) donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
USVAJA SE ZAPISNIK SA  17. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, KOJA JE 

ODRŽANA 30. i 31. MAJA i 06., 07. i 08. JUNA 2011. GODINE. 
 

Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red.  
        

Predlagač akta, predsjednik Opštine je dopisom br. 001-1364/3 od 08.08.2011. godine dostavio 
predsjedniku Skupštine predlog o povlačenju sledeće tačke dnevnog reda: 

- Predlog Rješenja o razrješenju članova Upravnog odbora JP „Pogrebne usluge“ Budva. 
 
           Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče Predlog 
Rješenja o razrješenju članova Upravnog odbora JP „Pogrebne usluge“ Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 29 – dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasao 24 - dvadesetčetiri odbornika, “protiv” nije bilo 
i “uzdržanih” je bilo 5- pet odbornika) prihvatila 
 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Rješenja o razrješenju članova Upravnog odbora  
JP „Pogrebne usluge“ Budva. 

 
Odbornik Srđa Popović, u ime Kluba odbornika DPS-a, iznio je  sledeće predloge: 
- da se tačka 3. dnevnog reda- Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna DUP-a 

»Budva-centar«, razmatra u nastavku zasjedanja Skupštine, u petak 12. avgusta 2011. godine; 
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- da se tačka 4. dnevnog reda-Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije »Mirište«,  
razmatra u nastavku zasjedanja Skupštine, u petak 12. avgusta 2011. godine. 

- da se povuče 13. tačka dnevnog reda- Predlog Zaključka Skupštine opštine Budva; 
- da se povuče 16. tačka dnevnog reda- Predlog Odluke o autentičnom tumačenju  

(Klub odbornika SNP-a- odbornik Mijomir Pejović); 
- da se povuče 17. tačka dnevnog reda- Predlog Odluke o autentičnom tumačenju  

(odbornik Božidar Vujičić), i  
- da se povuče 18. tačka dnevnog reda- Predlog Odluke o autentičnom tumačenju  

(odbornik Đorđije Vujović). 
           
Odbornik Đorđije Vujović, u ime Kluba odbornika NSD-a, iznio je predlog o povlačenju sledeće tačke 

dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije »Mirište« 

 
Odbornici Mijomir Pejović, Ante Petković i Jovan Gregović iznijeli su predlog o povlačenju sledeće  

tačke dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o prenosu prava svojine na nepokretnosti putem javnog nadmetanja 
(katastarska parcela 1063/2 KO Reževići I) 
 
Takođe, odbornik Ante Petković je obavijestio da podnosi ostavku na članstvo u Odboru za Statut i propise. 
 
Odbornik Stevan Džaković, u ime Kluba odbornika PZP-a, iznio je predlog o povlačenju sledeće tačke 

dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna DUP-a »Budva-centar« 
 
Odbornik Božidar Vujičić, ispred Kluba odbornika SNP-a, iznio je predlog o povlačenju sledeće tačke 

dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o izmjeni Odluke o razmjeni nepokretnosti,  
   i predlog o dopuni dnevnog reda sledećim tačkama: 
- Razmatranje Izvještaja o radu JP za upravljanje morskim dobrom Crne Gore za 2009. god., i 
- Razmatranje Izvještaja o radu JP za upravljanje morskim dobrom Crne Gore za 2010. god. 

 
Odbornik Krsto Rađenović iznio je predlog o povlačenju sledeće tačke dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o pečatima 

 
Odbornik Božidar Vujičić je, u ime Kluba odbornika SNP-a, predložio da se glasanje povodom 

predloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda izvrši prozivkom.  
 
Stavljen je na glasanje predlog da se tačka 3. dnevnog reda- Predlog Odluke o donošenju izmjena i 

dopuna DUP-a »Budva-centar«, razmatra u nastavku zasjedanja Skupštine, u petak 12. avgusta 2011. godine. 
 

Za prihvatanje ovog predloga glasali su odbornici: Andrić Dušan, Anđus Vido, Vuković Marko, 
Vučković Nikola, Dapčević Branislava, Delić Radovan, Duletić Srđan, Đurić Marko, Zec M. Marko, 
Ljubanović Krsto, Marotić Danijela, Mitrović-Milić Anita, Nikolić Duško, Pinjatić Đorđe, Popović Srđa, 
Srzentić Jelena, Stojanović Marina, Tičić Milan, Trnski Igor i Hadžić Dragan. 

Protiv prihvatanja ovog predloga glasali su odbornici: Backović Mihailo, Vujičić Božidar, Vujović 
Đorđije, Gregović Jovan, Pejović Mijomir, Petković Ante, Pribilović Đorđije, Rađenović Krsto i Džaković 
Stevan. 

Uzdržanih nije bilo.  
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 29 -dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasalo  20– dvadeset odbornika, “protiv” je bilo 9  -
devet odbornika i “uzdržanih” nije bilo) prihvatila 
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Predlog da se tačka 3. dnevnog reda- Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna DUP-a  
»Budva-centar«, razmatra u nastavku zasjedanja Skupštine, u petak 12. avgusta 2011. godine. 
 

Stavljen je na glasanje predlog da se tačka 4. dnevnog reda- Predlog Odluke o donošenju Lokalne  
studije lokacije »Mirište«, razmatra u nastavku zasjedanja Skupštine, u petak 12. avgusta 2011. godine. 
 

Za prihvatanje ovog predloga glasali su odbornici: Andrić Dušan, Vuković Marko, Vučković Nikola, 
Dapčević Branislava, Delić Radovan, Duletić Srđan, Đurić Marko, Zec M. Marko, Ljubanović Krsto, Marotić 
Danijela, Mitrović-Milić Anita, Nikolić Duško, Pinjatić Đorđe, Popović Srđa, Srzentić Jelena, Stojanović 
Marina, Tičić Milan, Trnski Igor i Hadžić Dragan. 

Protiv prihvatanja ovog predloga glasali su odbornici: Vujičić Božidar, Vujović Đorđije, Gregović 
Jovan, Pejović Mijomir, Petković Ante, Pribilović Đorđije, Rađenović Krsto i Džaković Stevan. 

Uzdržan je bio odbornik Vido Anđus. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo  28- dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 –devetnaest odbornika, “protiv” je bilo  8- 
osam odbornika i “uzdržan” je bio 1– jedan odbornik) prihvatila 

 
Predlog da se tačka 4. dnevnog reda-Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije 
 »Mirište«, razmatra u nastavku zasjedanja Skupštine, u petak 12. avgusta 2011. godine 

 
           Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče Predlog 
Zaključka Skupštine opštine Budva. 
 

Za prihvatanje ovog predloga glasali su odbornici: Andrić Dušan, Vuković Marko, Vučković Nikola, 
Dapčević Branislava, Delić Radovan, Duletić Srđan, Đurić Marko, Zec M. Marko, Ljubanović Krsto, Marotić 
Danijela, Mitrović-Milić Anita, Nikolić Duško, Pinjatić Đorđe, Popović Srđa, Srzentić Jelena, Stojanović 
Marina, Tičić Milan, Trnski Igor i Hadžić Dragan. 

Protiv prihvatanja ovog predloga glasali su odbornici: Vujičić Božidar, Vujović Đorđije, Gregović 
Jovan, Pejović Mijomir, Petković Ante, Pribilović Đorđije, Rađenović Krsto i Džaković Stevan. 

Uzdržan je bio odbornik Vido Anđus. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo  28- dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 –devetnaest odbornika, “protiv” je bilo  8- 
osam odbornika i “uzdržan” je bio 1– jedan odbornik) prihvatila 

 
Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Zaključka Skupštine opštine Budva 

 
           Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče Predlog 
Odluke o autentičnom tumačenju (Klub odbornika SNP-a- odbornik Mijomir Pejović) 
 

Za prihvatanje ovog predloga glasali su odbornici: Vuković Marko, Vučković Nikola, Dapčević 
Branislava, Delić Radovan, Duletić Srđan, Đurić Marko, Zec M. Marko, Ljubanović Krsto, Marotić Danijela, 
Mitrović-Milić Anita, Nikolić Duško, Pinjatić Đorđe, Popović Srđa, Srzentić Jelena, Stojanović Marina, Tičić 
Milan, Trnski Igor i Hadžić Dragan. 

Protiv prihvatanja ovog predloga glasali su odbornici: Vujičić Božidar, Vujović Đorđije, Gregović 
Jovan, Pejović Mijomir, Petković Ante, Pribilović Đorđije, Rađenović Krsto i Džaković Stevan. 

Uzdržani  su bili odbornici: Andrić Dušan i Anđus Vido. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 28 -dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” je bilo 8 – 
osam odbornika i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) prihvatila 
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Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o autentičnom tumačenju 
(Klub odbornika SNP-a- odbornik Mijomir Pejović) 

 
           Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče Predlog 
Odluke o autentičnom tumačenju (odbornik Božidar Vujičić) 
 

Za prihvatanje ovog predloga glasali su odbornici: Vuković Marko, Vučković Nikola, Dapčević 
Branislava, Delić Radovan, Duletić Srđan, Đurić Marko, Zec M. Marko, Ljubanović Krsto, Marotić Danijela, 
Mitrović-Milić Anita, Pinjatić Đorđe, Popović Srđa, Srzentić Jelena, Stojanović Marina, Tičić Milan, Trnski 
Igor i Hadžić Dragan. 

Protiv prihvatanja ovog predloga glasali su odbornici: Vujičić Božidar, Vujović Đorđije, Gregović 
Jovan, Pejović Mijomir, Petković Ante, Pribilović Đorđije, Rađenović Krsto i Džaković Stevan. 

Uzdržani  su bili odbornici: Andrić Dušan i Anđus Vido. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo  27- dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo  8- 
osam odbornika i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o autentičnom tumačenju  

(odbornik Božidar Vujičić) 
 
            Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče Predlog 
Odluke o autentičnom tumačenju (odbornik Đorđije Vujović) 
 

Za prihvatanje ovog predloga glasali su odbornici: Vuković Marko, Vučković Nikola, Dapčević 
Branislava, Delić Radovan, Duletić Srđan, Đurić Marko, Zec M. Marko, Ljubanović Krsto, Marotić Danijela, 
Mitrović-Milić Anita, Pinjatić Đorđe, Popović Srđa, Srzentić Jelena, Stojanović Marina, Tičić Milan, Trnski 
Igor i Hadžić Dragan. 

Protiv prihvatanja ovog predloga glasali su odbornici: Vujičić Božidar, Vujović Đorđije, Gregović 
Jovan, Pejović Mijomir, Petković Ante i Džaković Stevan. 

Uzdržani  su bili odbornici: Andrić Dušan i Anđus Vido. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo  25- dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo  17–sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 6  - 
šest odbornika i “uzdržanih” je bilo 2– dva odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o autentičnom tumačenju  

(odbornik Đorđije Vujović) 
 

            Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče Predlog 
Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije »Mirište« 
 

Za prihvatanje ovog predloga glasali su odbornici: Vujičić Božidar, Vujović Đorđije, Gregović Jovan, 
Pejović Mijomir i Džaković Stevan. 

Protiv prihvatanja ovog predloga glasali su odbornici: Andrić Dušan, Vuković Marko, Vučković 
Nikola, Delić Radovan, Duletić Srđan, Đurić Marko, Zec M. Marko, Ljubanović Krsto, Marotić Danijela, 
Mitrović-Milić Anita, Nikolić Duško, Pinjatić Đorđe, Popović Srđa, Srzentić Jelena, Stojanović Marina, Tičić 
Milan, Trnski Igor i Hadžić Dragan. 

Uzdržan je bio odbornik Anđus Vido. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo  24- dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo  5–pet odbornika, “protiv” je bilo  18- 
osamnaest odbornika i “uzdržan” je bio 1 – jedan odbornik) nije prihvatila 
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Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o donošenju 
Lokalne studije lokacije »Mirište« 

 
           Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče Predlog 
Odluke o prenosu prava svojine na nepokretnosti putem javnog nadmetanja (katastarska parcela 
1063/2 KO Reževići I) 
 

Za prihvatanje ovog predloga glasali su odbornici: Backović Mihailo, Vujičić Božidar, Vujović 
Đorđije, Gregović Jovan, Pejović Mijomir i Džaković Stevan. 

Protiv prihvatanja ovog predloga glasali su odbornici: Andrić Dušan, Vuković Marko, Vučković 
Nikola, Dapčević Branislava, Delić Radovan, Duletić Srđan, Đurić Marko, Zec M. Marko, Ljubanović Krsto, 
Marotić Danijela, Mitrović-Milić Anita, Nikolić Duško, Pinjatić Đorđe, Popović Srđa, Srzentić Jelena, 
Stojanović Marina, Tičić Milan i Trnski Igor. 

Uzdržanih nije bilo. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo  24-dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo  6–šest odbornika, “protiv” je bilo 18  -
osamnaest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 

 
Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o prenosu prava svojine na 
nepokretnosti putem javnog nadmetanja (katastarska parcela 1063/2 KO Reževići I) 

 
           Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče Predlog 
Odluke o donošenju izmjena i dopuna DUP-a »Budva-centar«. 
             

Za prihvatanje ovog predloga glasali su odbornici: Backović Mihailo, Vujičić Božidar, Vujović 
Đorđije, Gregović Jovan, Pejović Mijomir, Rađenović Krsto i Džaković Stevan. 

Protiv prihvatanja ovog predloga glasali su odbornici: Andrić Dušan, Vuković Marko, Vučković 
Nikola, Dapčević Branislava, Delić Radovan, Duletić Srđan, Đurić Marko, Zec M. Marko, Ljubanović Krsto, 
Marotić Danijela, Mitrović-Milić Anita, Nikolić Duško, Pinjatić Đorđe, Popović Srđa, Srzentić Jelena, 
Stojanović Marina, Tičić Milan i Trnski Igor. 

Uzdržanih nije bilo. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo  25-dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo  7–sedam odbornika, “protiv” je bilo 18  -
osamnaest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 

 
Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna  

DUP-a »Budva-centar« 
 
           Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče Predlog 
Odluke o izmjeni Odluke o razmjeni nepokretnosti 
 

Za prihvatanje ovog predloga glasali su odbornici: Backović Mihailo, Vujičić Božidar, Vujović 
Đorđije, Gregović Jovan, Pejović Mijomir, Rađenović Krsto i Džaković Stevan. 

Protiv prihvatanja ovog predloga glasali su odbornici: Andrić Dušan, Vuković Marko, Vučković 
Nikola, Dapčević Branislava, Delić Radovan, Duletić Srđan, Đurić Marko, Zec M. Marko, Ljubanović Krsto, 
Marotić Danijela, Mitrović-Milić Anita, Nikolić Duško, Pinjatić Đorđe, Popović Srđa, Srzentić Jelena, 
Stojanović Marina, Tičić Milan, Trnski Igor i Hadžić Dragan. 

Uzdržanih nije bilo. 
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Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo  26- dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo  7–sedam odbornika, “protiv” je bilo  19- 
devetnaest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 

 
Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o izmjeni Odluke  

o razmjeni nepokretnosti 
 

            Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče Predlog 
Odluke o pečatima. 
 

Za prihvatanje ovog predloga glasali su odbornici: Backović Mihailo, Vujičić Božidar, Vujović 
Đorđije, Gregović Jovan, Pejović Mijomir, Rađenović Krsto i Džaković Stevan. 

Protiv prihvatanje ovog predloga glasali su odbornici: Andrić Dušan, Vuković Marko, Vučković 
Nikola, Dapčević Branislava, Delić Radovan, Duletić Srđan, Đurić Marko, Zec M. Marko, Ljubanović Krsto, 
Marotić Danijela, Mitrović-Milić Anita, Nikolić Duško, Pinjatić Đorđe, Popović Srđa, Srzentić Jelena, 
Stojanović Marina, Tičić Milan, Trnski Igor i Hadžić Dragan. 

Uzdržan je bio odbornik Anđus Vido. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo  7–sedam odbornika, “protiv” je bilo  19- 
devetnaest odbornika i “uzdržan” je bio 1–jedan odbornik) nije prihvatila 

 
Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o pečatima 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novim 

tačkama: 
- Razmatranje Izvještaja o radu JP za upravljanje morskim dobrom Crne Gore za 2009. god., i 
- Razmatranje Izvještaja o radu JP za upravljanje morskim dobrom Crne Gore za 2010. god. 
 
Za prihvatanje ovog predloga glasali su odbornici: Backović Mihailo, Vujičić Božidar, Vujović 

Đorđije, Vuković Marko, Gregović Jovan, Pejović Mijomir, Rađenović Krsto i Džaković Stevan. 

Protiv prihvatanja ovog predloga glasali su odbornici: Andrić Dušan, Anđus Vido, Vučković Nikola, 
Ljubanović Krsto, Marotić Danijela, Mitrović-Milić Anita, Nikolić Duško, Popović Srđa, Srzentić Jelena, 
Stojanović Marina, Tičić Milan, Trnski Igor i Hadžić Dragan. 

Uzdržani  su bili odbornici: Dapčević Branislava, Delić Radovan, Duletić Srđan, Đurić Marko, Zec M. 
Marko i Pinjatić Đorđe. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo  27-dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo  8–osam odbornika, “protiv” je bilo  13-trinaest 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 6–šest odbornika) nije prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novim tačkama - Razmatranje Izvještaja o radu 
JP za upravljanje morskim dobrom Crne Gore za 2009. god. i  Razmatranje Izvještaja o radu 

JP za upravljanje morskim dobrom Crne Gore za 2010. god. 
 

 Pošto više nije bilo predloga za izmjenu ili dopunu predloženog dnevnog reda, stavljen je na glasanje 
dnevni red.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasao 20 - dvadeset odbornika, “protiv” je bilo 7- 
sedam odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila sledeći 
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D N E V N I   R E D: 
 

1. Predlog Zaključka (o prihvatanju Izvještaja o realizaciji aktivnosti iz Akcionog plana za borbu protiv 
korupcije Opštine Budva za period usvajanja Akcionog plana 10.07.2009 – 31.12.2010. godine) 

2. Predlog Odluke o potvrđivanju Odluke o kratkoročnom zaduženju Opštine Budva; 
3. Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna DUP-a „Budva – centar“; 
4. Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Mirište“; 
5. Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Poljane“; 
6. Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Podbabac – Markićevići“; 
7. Predlog Odluke o stavljanju van snage dijela Detaljnog urbanističkog plana „Bečići“; 
8. Predlog Odluke o prenosu prava svojine na nepokretnosti putem javnog nadmetanja (kat. parc. 1063/2 

KO Reževići I) 
9. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o razmjeni nepokretnosti  
10. Predlog Odluke o pečatima 
11. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JU «Grad teatar» za 2011. 

godinu; 
      12. Predlog Odluke o izmjenama Statuta „Adriatic Holding“ d.o.o. Budva 
      13. Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta javne ustanove „Grad teatar“ Budva; 

14. Razmatranje Godišnjeg izvještaja o radu Područne jedinice Uprave policije u Budvi za 2010. godinu; 
15. Razmatranje Izvještaja o radu Poreske uprave – Područna jedinica Budva za 2010. godinu; 

 
 

 1. 
Prešlo se na razmatranje prve tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka (o prihvatanju Izvještaja o 

realizaciji aktivnosti iz Akcionog plana za borbu protiv korupcije Opštine Budva za period usvajanja 
Akcionog plana 10.07.2009 – 31.12.2010. godine) 
 

  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Kapisoda, 
koordinator Radne grupe za izradu programa i Akcionog plana za borbu protiv korupcije u lokalnoj samoupravi. 
  Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
  

 Odbor za Statut i propise, Odbor za izbor i imenovanje, Odbor za društvene djelatnosti, Savjet za 
zaštitu životne sredine, Odbor za finansije, privredu i razvoj, Odbor za planiranje i uređenje prostora i Odbor 
za komunalno-stambenu djelatnost razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni 
odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Mihailo Backović, 
Stevan Džaković, Božidar Vujičić, Krsto Rađenović i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su 
učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i  Krsto Radulović, predsjednik Savjeta MZ Markovići. 
  
 Odbornik Mijomir Pejović je, u ime Kluba odbornika SNP-a, istakao da odbornici ove partije neće 
podržati usvajanje ovog akta i zatražio je da se odbornicima omogući odlazak u TQ Plaza (lamela c) kako bi 
se provjerili navodi o funkcionerskim stanovima. 
 Odbornik Stevan Džaković je, u ime Kluba odbornika PZP-a, istakao da odbornici ove partije neće 
podržati usvajanje ovog akta. 
  
 Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka (o prihvatanju Izvještaja o realizaciji aktivnosti iz 
Akcionog plana za borbu protiv korupcije Opštine Budva za period usvajanja Akcionog plana 
10.07.2009 – 31.12.2010. godine) 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 14 – četrnaest odbornika, “protiv” su bila 
3- tri odbornika i “uzdržanih” je bilo 3 –tri odbornika) usvojila 
 

ZAKLJUČAK (O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O REALIZACIJI AKTIVNOSTI IZ AKCIONOG 
PLANA ZA BORBU PROTIV KORUPCIJE OPŠTINE BUDVA ZA PERIOD USVAJANJA 

AKCIONOG PLANA 10.07.2009 – 31.12.2010. GODINE) 



 

 

 

11 

2. 
 Prešlo se na razmatranje druge tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o potvrđivanju Odluke o 
kratkoročnom zaduženju Opštine Budva 

 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije. 

  Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
  

 Odbor za Statut i propise i Odbor za finasije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Mihailo Backović i 
Mijomir Pejović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
  
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o potvrđivanju Odluke o kratkoročnom zaduženju Opštine 
Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 –osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5 –pet odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O POTVRĐIVANJU ODLUKE O KRATKOROČNOM ZADUŽENJU  
OPŠTINE BUDVA 

  
5. 

 Prešlo se na razmatranje pete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije 
lokacije „Poljane“ 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Zlatko Dragović, sekretar 
Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj. 
 

  Na tekst Predloga akta podnesen je  Amandman I od strane predlagača akta, predsjednika opštine,  broj 
001-1718/1 od 03.08.2011. godine, koji je dostavljen odbornicima. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za planiranje i uređenje prostora, Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog ovog akta, a amandman na tekst Predloga 
akta razmatrao je odbor za Statut i propise, Odbor za planiranje i uređenje prostora, Odbor za komunalno-
stambenu djelatnost i Savjet za zaštitu životne sredine. Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima.  
  

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Božidar Vujičić i 
Krsto Rađenović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali Senka Deletić, predstavnica obrađivača 
Lokalne studije lokacije „Poljane“ i Krsto Radulović, predsjednik Savjeta MZ Markovići. 
  
 Odbornik Krsto Rađenović je, u ime Kluba odbornika SNP-a, istakao da će odbornici ove partije 
podržati usvajanje ovog akta 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Poljane“, uz 
napomenu da, shodno članu 130. stav 4.  Poslovnika, amandman koji je podnio predlagač odluke postaje 
sastavni dio predloga odluke i o njemu Skupština posebno ne odlučuje. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 23 – dvadesettri odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O DONOŠENJU LOKALNE STUDIJE LOKACIJE „POLJANE“ 
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6. 
 Prešlo se na razmatranje šeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije 
lokacije „Podbabac – Markićevići“ 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Zlatko Dragović, sekretar 
Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj. 

  
               Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za planiranje i uređenje prostora, Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su 
dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Božidar Vujičić, a od ostalih prisutnih 
na sjednici je učestvovala Senka Deletić, predstavnica obrađivača Lokalne studije lokacije „Podbabac-
Markićevići“.  
  
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Podbabac – 
Markićevići“ 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 22 – dvadesetdva odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržan” je bio 1-jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O DONOŠENJU LOKALNE STUDIJE LOKACIJE „PODBABAC – MARKIĆEVIĆI“ 
 

7. 
 Prešlo se na razmatranje sedme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o stavljanju van snage dijela 
Detaljnog urbanističkog plana „Bečići“ 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Zlatko Dragović, sekretar 
Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj. 

  
              Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za planiranje i uređenje prostora, Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su 
dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović i Božidar Vujičić. 
  
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o stavljanju van snage dijela Detaljnog urbanističkog 
plana „Bečići“ 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 –osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6-šest odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O STAVLJANJU VAN SNAGE DIJELA DETALJNOG URBANISTIČKOG  
PLANA „BEČIĆI“ 

 
U 15,40 časova prekinut je rad 18. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da će se 
zasijedanje nastaviti u petak, 12.08.2011. godine sa početkom u 10,00 časova. 
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NASTAVAK 18. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 12. AVGUSTA 2011. 
GODINE U VELIKOJ SALI SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U 10,25 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Backović Mihailo                                                  12. Mitrović-Milić Anita 
2. Vujičić Božidar                                                      13. Nikolić Duško 
3. Vuković Marko                                                      14. Pejović Mijomir 
4. Gregović Jovan                                                      15. Popović Srđa 
5. Dapčević Branislava                                              16. Pribilović Đorđije 
6. Delić Radovan                                                       17. Rađenović Krsto 
7. Duletić Srđan                                                         18. Srzentić Jelena 
8. Đurić Marko                                                           19. Stojanović Marina 
9. Zec M. Marko                                                         20. Trnski Igor 
10. Ljubanović Krsto                                                    21. Hadžić Dragan 
11. Marotić Danijela                                                  22.  Džaković Stevan 

 
 
ODSUTNI ODBORNICI: 
                                                                                                                                                                         
 

1. Andrić Dušan                                                             6. Kotarac Tijana 
2. Anđus Vido                                                                7. Mihović Rajko 
3. Vujović Đorđije                                                         8. Petković Ante 
4. Vučetić Vesna                                                            9. Pinjatić Đorđe 
5. Vučković Nikola                                                       10. Tičić Milan 

 
   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 22 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 

 
8. 

 Prešlo se na razmatranje osme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o prenosu prava svojine na 
nepokretnosti putem javnog nadmetanja (kat. parc. 1063/2 KO Reževići I) 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. 

  
              Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
Predsjedavajući je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Vido Anđus i Đorđe 

Pinjatić, tako da sjednici prisustvuje 24 odbornika. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Stevan Džaković, 
Božidar Vujičić, Jovan Gregović, Krsto Rađenović, Đorđije Pribilović, Mihailo Backović, Branislava 
Dapčević i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Dragan Vuković, predstavnik 
MZ Reževići, Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a, Lazar Rađenović, predsjednik Opštine i Krsto 
Radulović, predsjednik Savjeta MZ Markovići. 
  

Odbornik Mijomir Pejović je, u ime Kluba odbornika SNP-a, istakao da odbornici ove partije neće 
podržati usvajanje ovog akta. 



 

 

 

14 

 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava svojine na nepokretnosti putem javnog 
nadmetanja (kat. parc. 1063/2 KO Reževići I) 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15 –petnaest odbornika, “protiv” je bilo 
7-sedam odbornika i “uzdržan” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA SVOJINE NA NEPOKRETNOSTI PUTEM JAVNOG 
NADMETANJA (KAT. PARC. 1063/2 KO REŽEVIĆI I) 

 
9. 

Prešlo se na razmatranje devete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni Odluke o razmjeni 
nepokretnosti  

 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. 

  
              Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Stevan Džaković, 
Krsto Rađenović i Mijomir Pejović. 
 

 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni Odluke o razmjeni nepokretnosti  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio  da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 16 –šesnaest odbornika, “protiv” je bilo 4- četiri 
odbornika i “uzdržan” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI 
 

10. 
 Prešlo se na razmatranje desete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o pečatima 

 
  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Tanja Kažanegra, v.d. 
sekretara Sekretarijata za lokalnu samoupravu. 

       
  Na tekst Predloga Odluke o pečatima podnesen je Amandman od strane odbornika Mijomira Pejovića, 
zaveden pod brojem 0101-323/2 od 01.08.2011. godine i isti je dostavljen odbornicima. Takođe je dostavljeno 
odbornicima Mišljenje predlagača akta – predsjednika Opštine u vezi navedenog amandmana, br. 001-1690/2 
od 05.08.2011. godine.      
 
 Odbor za Statut i propise razmatrao je Predlog ovog akta i Amandman podnesen od strane odbornika 
Mijomira Pejovića, i Izvještaj ovog odbora je dostavljen odbornicima.  
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Mijomir Pejović. 
 

U 13,05 časova, predsjedavajući Krsto Ljubanović je odredio pauzu od 15 minuta. 
 

(Pauza je trajala od 13,05 časova do 13,30 časova) 
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Nakon završene pauze, nastavljen je rad i izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  
 

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

1. Anđus Vido                                                              12. Marotić Danijela 
2. Backović Mihailo                                                     13. Mitrović-Milić Anita 
3. Vujičić Božidar                                                         14. Pejović Mijomir 
4. Vuković Marko                                                         15. Pinjatić Đorđe 
5. Gregović Jovan                                                         16. Popović Srđa 
6. Dapčević Branislava                                                 17. Pribilović Đorđije 
7. Delić Radovan                                                          18. Rađenović Krsto 
8. Duletić Srđan                                                            19. Srzentić Jelena 
9. Đurić Marko                                                              20. Stojanović Marina 
10. Zec M. Marko                                                            21. Hadžić Dragan 
11. Ljubanović Krsto                                                       22. Džaković Stevan 

 
ODSUTNI ODBORNICI: 

 
1. Andrić Dušan                                                              6. Mihović Rajko 
2. Vujović Đorđije                                                          7. Nikolić Duško 
3. Vučetić Vesna                                                              8. Petković Ante 
4. Vučković Nikola                                                          9. Tičić Milan 
5. Kotarac Tijana                                                             10. Trnski Igor 

   
   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 22 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
 

Skupština se, shodno članu 130.  Poslovnika, prije glasanja o ovoj tački dnevnog reda, prethodno izjasnila 
o amandmanu podnesenom od strane odbornika Mijomira Pejovića. 

 
  Stavljen je na glasanje Amandman  na Predlog Odluke o pečatima br. 0101-323/2, podnesen od strane 
odbornika Mijomira Pejovića. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 7 – sedam odbornika, “protiv” je 
bilo 17- sedamnaest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Amandman  na Predlog odluke o pečatima, 
br. 0101-323/2, podnesen od strane odbornika Mijomira Pejovića 

 
  Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o pečatima 

  
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” 
je bilo 7 – sedam odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O PEČATIMA 
 

3. 
 Prešlo se na razmatranje treće tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna 
DUP-a „Budva – centar“ 

 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Zlatko Dragović, sekretar 
Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj. 
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 Na tekst Predloga Odluke o donošenju izmjena i dopuna DUP-a „Budva – centar“ podnesen je 
Amandman od strane odbornika Đorđija Pribilovića, zaveden pod brojem 0101-355/2 od 09.08.2011. godine i   
Amandman I od strane predlagača akta, predsjednika Opštine,  broj 001-1791/1 od 11.08.2011. i isti su 
dostavljeni odbornicima. Takođe je dostavljeno odbornicima Mišljenje predlagača akta – predsjednika Opštine 
u vezi amandmana odbornika Đorđija Pribilovića, br. 001-1764/2 od 11.08.2011. godine, kojim se prihvata 
navedeni amandman.      
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za planiranje i uređenje prostora, Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost, Savjet za zaštitu životne sredine i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog 
akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. Odbor za Statut i propise,  Odbor za planiranje i 
uređenje prostora i Odbor za komunalno-stambenu djelatnost razmatrali su Amandman podnesen od strane 
odbornika Đorđija Pribilovića i Amandman I podnesen od strane predlagača akta i Izvještaji ovih odbora su 
dostavljeni odbornicima.  
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Mihailo Backović, 
Mijomir Pejović, Božidar Vujičić, Stevan Džaković, Krsto Rađenović, Đorđe Pinjatić, Srđan Duletić i Krsto 
Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: prof. dr Miodrag Ralević, predstavnik obrađivača 
DUP-a „Budva-centar“, Radojka Mijanović, predstavnica NVO „Zaštita prostora Budve“, Božena Jelušić, 
predsjednica Savjeta MZ Stari grad, Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Ratko Rajković, predstavnik 
Narodne stranke. 

 
Odbornik Mijomir Pejović je istakao da neće podržati usvajanje ovog akta. 
Odbornik Srđan Duletić je, u ime Kluba odbornika SDP-a, istakao da odbornici ove partije neće 

podržati usvajanje ovog akta. 
 
Na predlog odbornika Božidara Vujičića, koji su prihvatili svi odbornici, predsjedavajući Krsto 

Ljubanović je odredio pauzu da bi se sačinio amandman kojim bi se obrađivač Plana obavezao da obilježi sve 
javne tokove koji se tretiraju kao javni interes. 

 
U 16,55 časova, predsjedvajući  Krsto Ljubanović je odredio pauzu od 15 minuta. 

 
(Pauza je trajala od 16,55 časova do 17,45 časova) 

 
 Nakon završene pauze, nastavljen je rad i izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Anđus Vido                                                                      12. Marotić Danijela 
2. Backović Mihailo                                                             13. Mitrović-Milić Anita 
3. Vujičić Božidar                                                                 14. Nikolić Duško 
4. Vuković Marko                                                                 15. Pejović Mijomir 
5. Gregović Jovan                                                                 16. Pinjatić Đorđe 
6. Dapčević Branislava                                                         17. Popović Srđa 
7. Delić Radovan                                                                    18. Pribilović Đorđije 
8. Duletić Srđan                                                                      19. Srzentić Jelena 
9. Đurić Marko                                                                        20. Stojanović Marina 
10. Zec M. Marko                                                                      21. Tičić Milan 
11. Ljubanović Krsto                                                                 22. Trnski Igor 

       23. Džaković Stevan 
 
ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Andrić Dušan                                                                       5. Kotarac Tijana 
2. Vujović Đorđije                                                                   6. Mihović Rajko 
3. Vučetić Vesna                                                                      7. Petković Ante 
4. Vučković Nikola                                                                  8. Rađenović Krsto 

                                                                 9. Hadžić Dragan 
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 Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 23 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 

 
 Na tekst Predloga Odluke o donošenju izmjena i dopuna DUP-a „Budva – centar“ podnesen je 
Amandman II od strane predlagača akta, predsjednika Opštine, broj 001-1791/3 od 12.08.2011 i isti je 
dostavljen odbornicima.  
 
 Odbor za Statut i propise razmatrao je Amandman II podnesen od strane predlagača akta i Izvještaj 
ovog odbora je dostavljen odbornicima. 
 

 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna DUP-a „Budva – centar“, 
uz napomenu da, shodno članu 130. stav 4. Poslovnika, amandman koji je podnio predlagač odluke i 
amandman koji je predlagač odluke prihvatio postaje sastavni dio predloga odluke i o njemu Skupština 
posebno ne odlučuje. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio  da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 14 –četrnaest odbornika, “protiv” je bilo 8- osam 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O DONOŠENJU IZMJENA I DOPUNA DUP-A „BUDVA – CENTAR“ 
 
   U 18,15 časova prekinut je rad 18. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da 
će odbornici biti blagovremeno obavješteni o nastavku zasjedanja. 
 
 
NASTAVAK 18. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 06. SEPTEMBRA 2011. 
GODINE U VELIKOJ SALI SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U 10,20 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
  1. Andrić Dušan                                                            12. Kotarac Tijana 
  2. Backović Mihailo                                                      13. Ljubanović Krsto 
  3. Vujičić Božidar                                                          14. Marotić Danijela 
  4. Vuković Marko                                                          15. Mitrović-Milić Anita 
  5. Vučetić Vesna                                                             16. Nikolić Duško 
  6. Vučković Nikola                                                         17. Pejović Mijomir 
  7. Gregović Jovan                                                           18. Popović Srđa 
  8. Delić Radovan                                                             19. Rađenović Krsto 
  9. Duletić Srđan                                                               20. Srzentić Jelena 
            10. Đurić Marko                                                                21. Stojanović Marina 
            11. Zec M. Marko                                                              22. Hadžić Dragan 
                                                                    23. Džaković Stevan 
 

ODSUTNI ODBORNICI: 
 
 

1. Anđus Vido                                                                  5. Petković Ante 
2. Vujović Đorđije                                                           6. Pinjatić Đorđe 
3. Dapčević Branislava                                                    7. Pribilović Đorđije 
4. Mihović Rajko                                                             8. Tičić Milan 

                                                         9. Trnski Igor 
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   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 23 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
 

4. 
Prešlo se na razmatranje četvrte tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije 

lokacije „Mirište“ 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Zlatko Dragović, sekretar 
Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj. 

         
   Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj, Odbor za planiranje i uređenje prostora, 
Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Vido 

Anđus, Đorđije Vujović i Milan Tičić tako da sjednici prisustvuje 26 odbornika. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Stevan Džaković, 
Vido Anđus, Krsto Rađenović, Đorđije Vujović, Tijana Kotarac, Božidar Vujičić, Mihailo Backović, Srđan 
Duletić, Krsto Ljubanović i Srđa Popović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Gordana Raičević, 
predstavnica obrađivača Lokalne studije lokacije „Mirište“; Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Boro 
Lazović, predsjednik OO DPS-a. 
 

Odbornik Đorđije Vujović je, u ime Kluba odbornika NSD-a, istakao da odbornici ove partije neće 
podržati usvajanje ovog akta. 

 
Odbornik Srđan Duletić je, u ime Kluba odbornika SDP-a, istakao da odbornici ove partije neće 

podržati usvajanje ovog akta. 
  

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Mirište“ 
 
Na predlog Kluba odbornika PZP-a, glasanje se vršilo prozivkom. 

 
Za prihvatanje ovog predloga glasali su odbornici: Andrić Dušan, Vuković Marko,Vučetić Vesna, 

Vučković Nikola,  Delić Radovan, Zec M. Marko, Kotarac Tijana, Ljubanović Krsto, Marotić Danijela, 
Mitrović-Milić Anita, Nikolić Duško, Popović Srđa, Srzentić Jelena, Stojanović Marina, Tičić Milan i Hadžić 
Dragan. 

Protiv prihvatanja ovog predloga glasali su odbornici: Backović Mihailo, Vujović Đorđije, Duletić 
Srđan, Đurić Marko, Pejović Mijomir, Rađenović Krsto i Džaković Stevan. 

Uzdržan je bio odbornik Vido Anđus. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo  24- dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 –šesnaest odbornika, “protiv” je bilo  7- 
sedam odbornika i “uzdržan” je bio 1– jedan odbornik) prihvatila 

 
ODLUKU O DONOŠENJU LOKALNE STUDIJE LOKACIJE „MIRIŠTE“. 

 
11. 

Prešlo se na razmatranje jedanaeste tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 
Program rada i Finansijski plan JU «Grad teatar» za 2011. godinu 
 

  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 
Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
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 Odbor za Statut i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za finansije, privredu i razvoj 
razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Mihailo Backović, 
Stevan Džaković, Božidar Vujičić i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin 
Marković, predsjednik OO SNP-a, Boro Lazović, predsjednik OO DPS-a, Merin Smailagić, direktor JU »Grad 
teatar« i Mihailo Đurović, sekretar Sekretarijata za privredu i finansije. 
 

 Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Rajko 
Mihović tako da sjednici prisustvuje 27 odbornika. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan 
JU «Grad teatar» za 2011. godinu 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 14 –četrnaest odbornika, “protiv” je 
bilo 4-četiri odbornika i “uzdržan”je bio 1-jedan odbornik) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JU 

«GRAD TEATAR» ZA 2011. GODINU 
 
U 15,30 časova prekinut je rad 18. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da će se 
zasijedanje nastaviti u ponedeljak, 12.09.2011. godine sa početkom u 10,00 časova. 
 
 
NASTAVAK 18. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 12. SEPTEMBRA 2011. 
GODINE U VELIKOJ SALI SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U 10,22 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Andrić Dušan                                                                             9. Marotić Danijela 
2. Anđus Vido                                                                                10. Mitrović-Milić Anita 
3. Backović Mihailo                                                                       11. Nikolić Duško 
4. Vučetić Vesna                                                                             12. Pejović Mijomir 
5. Delić Radovan                                                                            13. Pinjatić Đorđe 
6. Zec M. Marko                                                                             14. Srzentić Jelena 
7. Kotarac Tijana                                                                             15. Stojanović Marina 
8. Ljubanović Krsto                                                                         16. Trnski Igor 

 
17. Džaković Stevan 
 
 
ODSUTNI ODBORNICI: 

 
1. Vujičić Božidar                                                                         8. Đurić Marko 
2. Vujović Đorđije                                                                        9. Mihović Rajko 
3. Vuković Marko                                                                        10. Petković Ante 
4. Vučković Nikola                                                                      11. Popović Srđa 
5. Gregović Jovan                                                                        12. Pribilović Đorđije 
6. Dapčević Branislava                                                                13. Rađenović Krsto 
7. Duletić Srđan                                                                           14. Tičić Milan 

 
          15. Hadžić Dragan                                                                                                                                                           
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   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 17 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 

 
12. 

Prešlo se na razmatranje dvanaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjenama Statuta 
„Adriatic Holding“ d.o.o. Budva 

            
  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 
          Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Odbor za finansije, privredu i 
razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Dragan 

Hadžić tako da sjednici prisustvuje 18 odbornika. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Stevan Džaković.          

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjenama Statuta „Adriatic Holding“ d.o.o. Budva 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 18 – osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15 –petnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih”je bilo 3-tri odbornika) usvojila 

 
ODLUKU O IZMJENAMA STATUTA „ADRIATIC HOLDING“ D.O.O. BUDVA 

 
13. 

Prešlo se na razmatranje trinaeste tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta 
javne ustanove „Grad teatar“ Budva 

 
   Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a  u svojstvu predstavnika predlagača je Novka Baćević.          
   Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

   
 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanje razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Krsto 

Rađenović i Milan Tičić tako da sjednici prisustvuje 20 odbornika. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Tijana Kotarac, Stevan Džaković i 
Mihailo Backović.  
           

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta javne ustanove „Grad 
teatar“ Budva 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 –osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih”je bilo 2- dva odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA SAVJETA JAVNE USTANOVE 

 „GRAD TEATAR“ BUDVA 
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14. 
Prešlo se na razmatranje četrnaeste tačke dnevnog reda: Razmatranje Godišnjeg izvještaja o radu 

Područne jedinice Uprave policije u Budvi za 2010. godinu 
 

  Izvjestilac ove tačke dnevnog reda je predstavnik Uprave policije – PJ Budva, g-din Zoran Bubanja 
 
U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Krsto Rađenović, 

Stevan Džaković i Mihailo Backović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Krsto Radulović, 
predsjednik Savjeta MZ Markovići i Zoran Bubanja, predstavnik Uprave policije – PJ Budva. 
  

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Đorđije 
Pribilović i Rajko Mihović tako da sjednici prisustvuje 22 odbornika. 

 
15. 

Prešlo se na razmatranje petnaeste tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu Poreske 
uprave – Područna jedinica Budva za 2010. godinu 
 

  Izvjestilac ove tačke dnevnog reda je predstavnik Poreske uprave– PJ Budva, g-din Branko Nikčević. 
 

  U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Krsto Rađenović i 
Stevan Džaković, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Branko Nikčević, direktor Poreske uprave– PJ 
Budva. 

 
Pošto je završen rad po usvojenom dnevnom redu, zamjenica predsjedavajućeg je zaključila 18. 

sjednicu SO Budva u 13,10 časova.      
 
 

                                             
 
 

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 
 
 
 
                           PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,
                          Krsto Ljubanović    
                          
 
 
   Obrađivač,                                                SEKRETAR SKUPŠTINE,                                                                                                                                                         
 Isidora Varga                       Lidija Zirojević 
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